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ÖSSZEFOGLALÁS 

  

Szakdolgozatom végéhez érve örömmel tölt el, hogy sok új tudásra tettem szert és egy 

olyan témával foglalkozhattam ami kiteszi a minden napjaimat, és nagyon szeretek ezzel 

foglalkozni, valamint igyekszem folyamatosan képezni magam, és többet tanulni a témáról. 

Először a lovak evolúciójának megismertetésével kezdtem mert úgy gondolom, hogy ez 

az alapja további témáknak is. Sok logikus és remek megfogalmazást találtam erről a lovak 

fejlődéséről. 

A munka megkezdési folyamata a lovakkal a szabadidomítás. Kifejtettem különböző 

bontva a szépségeit. A munkafolyamat leírását az idomítással folytattam. Nagy hangsúlyt 

fektettem a ló és lovas kapcsolatának részletezésére, fejlesztési lehetőségeire, hiszen ez egy 

elengedhetetlen kritériuma az idomításnak. 

Rengeteg új információt szereztem a lovak genetikájával és öröklődés tanával 

kapcsolatban ami a legfontosabb ha igazán jó vérvonalat szeretnénk kitenyészteni istállónkban. 

Ezen belül kitértem pár népszerű és sikeres fajta jellemzésére. 

Bővíthettem tudás körömet mind a takarmányozás fortélyival és a tartási körülmények 

hasznosságával kapcsolatban is. Természetesen a lovak egészségügyi ellátásáról is sokat 

olvashattam. Ezek mind elengedhetetlen ismeretek voltak egy sikeres ló életének elindításához. 

Sok új platformot találtam, amiket ezen túl is figyelemmel fogok kísérni mivel sok nagyon 

érdekes és hasznos cikkeket olvashattam rajtuk. Több szakirányú könyvet kerestem fel melyekben 

szintén sok volt az érdekesség illetve szakszerű megfogalmazás és a régi jól bevált módszerek. 

Csabával folytatott interjúnk során hasznos volt a témában beszélgetni és újra 

feleleveníteni a Német országban tanultakat, valamint jobban belemenni a németek 

lovaskultúrájába/módszereibe. Sok különbséget fedeztem fel a hazai és a lovasvilág bölcsője, 

Németországnak lovasszokásai között. 

Összefoglalva, természetesen sok új dolgot tanulhattam minden témával kapcsolatban 

amit majd könnyedén fogok tudni hasznosítani a napjaim során és a jövőm fejlesztése érdekében. 

Sokszor találkoztak a saját tapasztalataim az irodalmi megfogalmazásokkal, ami jó érzést keltett 

bennem. Remélem hogy a jövőben a magyar lovas sportban is jellemző lesz majd a szelíd 

bánásmód a lovakkal, illetve hogy a lovak egészségügyi ellátásban is lesznek előre lépések hazai 

viszonylatban is. 
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